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Mor ofegada una nena de tres anys de 
Sunyer al caure a la piscina d'una casa 
Va ocórrer ahir al migdia quan la petita es trobava amb la seua germana bessona i l'àvia, i els equips 
d'emergència van intentar reanimar-la sense èxit li L'ajuntament decretarà tres dies de dol 
REDACCIÓ 
I SUNYER I Una nena de tres anys 
va perdre la vida ahir al migdia 
a l'ofegar-se a la piscina parti
cular d'una casa de Sunyer. Els 
fets van tenir lloc minuts abans 
de les 12.30 bores en una casa 
situada als afores d'aquest mu
nicipi del Segrià. Al domicili hi 
havia una dona amb les seues 
dos netes, que són bessones, i 
pel que sembla una d'elles va 
caure a l'interior de la piscina 
i es va ofegar. Fins al lloc van 
acudir ambulàncies del Siste
ma d'Emergències Mèdiques 
(SEM) i patrulles dels Mossos 
d'Esquadra. Els equips d'emer
gència van intentar reanimar 
sense èxit la nena, que va morir 
al lloc. 

Per la seua part, els Mossos 
d'Esquadra van obrir diligèn
cies informatives com es fa en 
aquest tipus de casos i van de
terminar que es tractava d'una 
mort accidental. El SEM també 
va activar un equip de psicòlegs 
perquè fessin atenció als fami
liars de la petita. 

Commoció 
L'ajuntament de Sunyer de

cretarà avui tres dies de dol i 
suspendrà tots els actes, com els 
de la campanya per les elecci
ons municipals del28 de maig, 
que s'havien programat per a 
aquest cap de setmana i dilluns. 
El succés va provocar una enor
me commoció en aquesta Joca-. 
litat del Segrià, de poc més de 
300 habitants. 

Els serveis d'emergència van ser alertats de l'acc"ident al voltant de les 12.30 hores. 

Precisament, l'abril passat es 
va complir una dècada d'una 
altra tragèdia que hi va haver al 
municipi. Una nena d'onze anys 
va perdre la vida quan jugava 
a l'interior d'un tub de formi
gó. Una altra nena va resultar 
ferida de caràcter greu. Aquells 
fets van tenir lloc quan una de-

sena de nens (d'edats diverses) 
estaven jugant en un solar situat 
al costat del casal del poble. La 
fatalitat va voler que el tub de 
formigó en el qual hi havia les 
dos nenes es trenqués en diver
sos trossos. La part superior del 
conducte (que pesava uns 200 
quilos) va aixafar les menors. 

Pel que fa als ofegaments, sis 
menors han mort en els últims 
set anys a les comarques de Llei
da (vegeu el desglossament). A 
més, aquest any ja s'han regis
trat tres morts a Ponent per 
ofegaments. 

Detinguts per robar un vedell a Puigcerdà • Els Mossos d'Esqua
dra van arrestar un home i una dona, de 34 i 33 anys, acusats de 
robar un vedell de quinze dies i diverses eines d'una explotació 
ramadera del Camí de Pedragosa de Puigcerdà. 

Sis menors ofegats des del2018 a Ponent 
• Amb la nena que va mo
rir ahir, ja són sis els menors 
d'edat que han mort ofegats 
i almenys quatre més han 
resultat ferits de gravetat en 
espais aquàtics en els últims 
set anys a les comarques de 
Lleida. 

El mes de juny del 2021, 
amb menys d'una setmana 
de diferència, van perdre la 
vida un adolescent de quinze 
anys de la capital del Segrià 

al canal de Balaguer al parc 
de la Mitjana de Lleida i un 
nen de Calaf de dotze anys 
al pantà de la Llosa del Ca
vall, al Solsonès. L'any 2019, 
un adolescent de catorze anys 
de la Granja d'Escarp va mo
rir a l'hospital hores després 
d'haver-se .ofegat a les piscines 
de la localitat. 

A més a més, l'any 2018 
van morir dos nens més a Tàr
rega i les Borges Blanques. 

Mossos participen en una reunió d'Educació • Efectius de la 
Unitat Policial de Proximitat i Atenció Ciutadana dels Mossos 
van participar ahir a Tremp en una reunió d'Educació que va 
congregar 307 directors i inspectors d'educació. 

En tots dos casos, els acci
dents també es van produir 
en piscines. 

Així mateix, divendres pas
sat un agricultor d'Almacelles 
de 71 anys va morir a l'entrar 
en una bassa de reg per retirar 
el cadàver d'un animal mort. I 
el10 d'abril un home 32 anys 
va morir a l'ofegar-se al canal 
de Balaguer i un home de 67 
anys al Canal de Seròs, tots 
dos a Lleida. 

EMERGÈNCIES 

Desallotgen una 
residència de 
Mollerussa 
I MOLLERUSSA I Els Bombers van 
desallotjar preventivament 
ahir a la tarda la residència 
Acudam de Mollerussa, al 
carrer Mestre Josep Capell, 
per una fuita d'aigua calenta 
a la caldera. Van rebre l'avís 
a les 17.09 hores i sortia va
por d'aigua. No hi va haver 
ferits. D'altra banda, quatre 
dotacions van treballar ahir 
a les 19.00 hores en l'extin
ció d'un foc a la cuina d'un 
pis de l'avinguda Lleida de 
Torrefarrera. 
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«Amb l'ampliació del polígon de Torreblanca, l'ajuntament 
té un Alcarràs a Quatre Pilans» 

«La veritat de la dictadura ha de transmetre's en l'educació 
i en la trama urbana» 

F~LIX LARROSA ALCALDABLE DEL PSC A LA PAERIA DE LLEIDA MIQUEL PUEYO CANDIDAT D'ERC A LA PAERIA DE LLEIDA 

Posteriorment va ser seu d'al
tres negocis i actualment està 
en desús. L'alcaldable va indicar 
que les obres de la nova bibli
oteca aniran acompanyades de 
la construcció d'un apa!cament 
soterrat amb una capacitat per 
estacionar seixanta vehicles. 
D'aquesta manera augmentarà 
la capacitat d'estacionament a la 
zona i es facilitarà la mobilitat 
al centre de la capital del Pla 
d'Urgell. 

Aquesta actuació es finança
ria a través de la venda de ter
renys destinats a equipaments 
resultants del pla parcial per 
habilitar un nou polígon a Mo
llerussa. L'alcaldable va apuntar 
que també obtindran subven
cions per dur a terme aquests 
treballs. Va afegir que la nova 
biblioteca contribuiria a dina
mitzar la zona de l'avinguda 
de la Generalitat. Serà a pocs 
metres de Cal Duch, que s'hau
rà de destinar a joves, músics i 
artistes. 

PSC 

Larrosa demana complicitat a 
la UE per impulsar Torreblanca 
Remarca que el PSC diu 'no' a l'ampliació a Quatre Pilans li 
. posta perque sigui un hub d'emp eses agroalimentàries 

I LLEIDA I El candidat del PSC
Units per Avançar a l'alcaldia 
de Lleida, Fèlix Larrosa, va 
demanar ahir la implicació a 
totes les institucions, entre les 
quals la UE, per avançar en el 
desenvolupament del polígon 
de Torreblanca com a hub d'em
preses agroalimentàries d'alt 
valor afegit. Larrosa, que va 
rebre el suport de l'eurodiputat 
Javi López, va apeHar a "bus
car complicitats i aliances per 
construir una important indús
tria especialitzada en agroali
mentació, en coHaboració amb 
la U dL i els centres d'investiga
ció, amb la vocació de competir 
al món i ser referents a escala 
regional". López va afirmar 
que "Europa aposta per la so
birania alimentària, la transició 
ecològica, la digitalització dels 
sectors industrials i perquè la 
indústria representi el 20 per 
cent del PIB", de manera que 
"els fons europeus poden ser 
els millors aliats per desenvo
lupar un projecte que permeti 
dinamitzar la indústria i con
nectar-la amb les seues arrels". 

Larrosa va remarcar que "el 
PSC diem sí al desenvolupa
ment del polígon de Torreblan
ca, però diem no a l'ampliació 
que volen fer el govern munici
pal i la Generalitat a Quatre-Pi
lans". "No es poden desencallar 
projectes atropellant la gent, 
arrasant les explotacions agrà
ries i el model de vida de les 
famílies de Quatre Pila ns", va 
afirmar, i va considerar que el 
govern de la Paeria "té un Al
carràs a la partida de Quatre 
Pilans". 

L'eurodiputat Javi López, amb l'alcaldable Fèlix Larrosa. 

MOLLERUSSA 

Joel Bastons critica el consistori 
per no aconseguir ajuts d'Europa 
• L'eurodiputat socialista 
Javi López va visitar ahir 
dijous diferents empreses i 
cooperatives del Pla d'Urgell 
juntament amb l'alcaldable 
del PSC a Mollerussa, Joel 
Bastons. També van visitar 
l'edifici del Mercat Central, 
al carrer Joan Burniol, on 
Bastons va assegurar que el 

consistori no ha aconseguit 
ajuts de fons europeus, en
tre els quals un per reactivar 
l'esmentat mercat, perquè 
"les coses no s'han fet bé". 
"Nosaltres aprofitarem tot 
el potencial que ofereixen 
els fons europeus per poder 
transformar i millorar Mo
llerussa", va subratllar. 

LLEIDA TELEVISIÓ 

Serveis, recu~sos i ocupació 
centren el debat a Tremp 
I TREMP I Quatre dels candidats a 
l'alcaldia de Tremp van participar 
en el debat de Lleida TV. Quim 
Delgada, de Junts per Tremp; 
Josep Filiat, d'Ara Tremp; Sílvia 
Romero, de Compromís, i Ma
ria Pilar Cases, d'ERC. Delgada 
va fer recalcament a millorar la 
connectivitat, l'eficiència i mi
llorar els recursos de la capital 
del Jussà, mentre que Pillat va 
defensar la seua formació com 
un partit municipalista sense 
continguts ideològics que defen
sa els interessos dels veïns. Per 

la seua part, la cap de llista de 
Compromís (PSC), Sílvia Rome
ro, va incidir que treballarà per 
uns serveis públics de qualitat i 
per aconseguir ocupació per a 
tots els joves. Per la seua banda, 
l'actual alcaldessa i candidata a 
revalidar el càrrec, Maria Pilar 
Cases, d'ERC, va apostar per 
més transparència i a fomentar 
la participació, dinamitzar la vi
da social i enfortir i reforçar les 
entitats i el teixit associatiu. A les 
eleccions també es presenten el 
PP, el Comú i Vox. El5 candidat5 de Tremp al debat de Lleida TV emè5 ahir. 

CUP 

Exigeixen una gestió 
pública de l'aigua 
I TÀRREGA I La diputada de la 
CUP Eulàlia Reguant va exi
gir ahir, en l'acte central de 
la campanya a Tàrrega, "una 
aposta clara per a la gestió 
pública de l'aigua en tots els 
municipis", informaL. P. 

COMÚ 

Pla per millorar els 
blocs de la Mariola 
I LLEIDA I L'alcaldable del Co
mú a Lleida, Laura Bergés, 
va plantejar ahir descentra
litzar les àrees de Cultura, 
Festes i Esports, a més d'un 
pla als blocs de la Mariola per 
dignificar-los. 

pp 

Vol pàrquing gratuït 
a l'Arnau de Vilanova 
I LLEIDA I El candidat a l'alcaldia 
de Lleida del PP, Xavi Palau, 
va proposar ahir facilitar el 
pàrquing gratis o low-cost a 
l'hospital Arnau per a paci
ents, treballadors i acompa
nyants. "És més urgent que 
mai", va defensar Palau. 

es 

Burrel, per un Barri 
Antic més segur 
I LLEIDA I Maria Burrel, candi
data de Cs a Lleida, vol més 
seguretat i presència policial 
al Barri Antic, millorar la ne
teja, mobiliari urbà "en con
dicions" i nous habitatges . 
"Volem que torni a ser. un 
espai agradable", va indicar 
la candidata. 

I 
I I 

I 
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VIST A TWITTER 

lnes Granollers @lnesGranollers 
«Estem tramitant la llei de mobilitat sostenible, el 

grup d'@Esquerra_ERC hem presenta.t 121 
esmenes per aconseguir: -Mobilitat digna 

-Mobilitat descarbonitzada -Equilibri territorial-I 
el finançament perquè siguin els ajuntaments 

qui ho gestionin. Som la veu de moltes entitats.» 

Francesc de Dalmases @francescd 
«En la jornada més trista, rendida i covarda de la 
passada legislatura, el p. Torrent va ajornar el ple 
d'investidura del mhp Puigdemont. Avui Nacions 
Unides condemna aquesta fallida democràtica 

ordenada per l'Estat. Fins quan ajornareu, 
Esquerra?» 

Fèlix Larrosa @flarrosa 
«L'Horta de Lleida ha de ser un espai segur. Per 

això, proposem i plantegem recuperar la brigada 
de Medi Ambient de l'Horta, invertir en eines 
tecnològiques i intel·ligents i demanar a la 

Generalitat més dotacions dels Mossos 
d'Esquadra. #LieidaGuanya.» . 

lone Belarra @ionebelarra 
«Davant dels preus desorbitats dels lloguers la 

proposta del PP és il·legalitzar partits i convertir
nos en Hongria. Que no tornin.» 

El Pallars Jussà homenatja·els alcaldes que no opten a la reelecció Eva Parera @PareraEva 
«L'escola concertada no es toca, la concertada es 
protegeix. Deixin d'ofegar econòmicament les 

concertades de Barcelona. L'obligació d~ 
l'Administració és ajudar-les.» 

• El consell del Jussà va homenatjar ahir els alcaldes de la comarca que no repetiran. La imatge els mostra a primera fila, 
d'esquerra a dreta: Enric Cambon, alcalde de Salàs després de la mort de Francesc Borrell, juntament amb la dona i la filla del 
mort; Josep Maria Mullol, de Castell de Mur i president del consell; Josep Terré, de Llimiana, i Josep Ramon Lloret, de Sarroca. 

AGENDA LA CARA DE ••• 
••••••••••••••••••••• • ••• • •••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••• • •••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••• 

ERC. Lleida. 16.15 h. Propostes so
bre transició ecològica i mobilitat a 
la plaça Blas Infante amb Pere Ara
gonès. Balaguer. 13.40 h. Arago
nès visita la capital de la Noguera 
Tàrrega. 19 h. Acte al Teatre Ate
neu amb Oriol Junqueras, Teresa 
Jordà i Sara Bai Iac. 

Junts-Impulsem. Lleida. 13.30 
h. Dinar amb empresaris a la Llotja. 
Assisteixen Artur Mas i Jaume Giró. 
Balaguer. 19.30 h. Míting amb Jor
di Sànchez. 

PSC. Alcarràs. 10 h. Sempre Alcar
ràs- PSC presentarà el programa al 
mercat. Lleida. 12.15 h. Roda de 
premsa amb el secretari d'Estat de 
Memòria Democràtica, Fernando 
Martínez López. El Pont de Su
ert. 17.30 h. Xarrada sobre energi
es renovables amb Xavier Sabaté, 
Miquel Solanes i Txell Centeno. 

Cs. Lleida. 10 h. Carpa a la rambla 
de la Mercè, a la Mariola. 20 h. Maria 
Burrel visita locals d'hostaleria per 
presentar les seues mesures. 

Comuns. Torrefarrera. 20 h. Acte 
central de Josefina Cid a la Sala So
cial de l'ajuntament. 

PP. Lleida. 19.30 h. Trobada amb 
els veïns de Balàfia a Corts Catala
nes. 21 h. Trobada de Xavier Palau 
amb empresaris lleidatans. 

CUP. Àger 12 h. Acte a La Règola. 

Valents. Lleida. 17.30 h. Angeles 
Ribes participa en el debat de can
didats del Col·legi d'Arquitectes. 

Pacte Local. Lleida. 10 h. Acte al 
Parc Agrobiotech. 

Lleida Televisió. 22 h. Debat dels 
candidats a les Borges Blanques, 
Núria Palau (Jxles Borges CM), Sal
vador Noguera (ERC-AM) i Xavier 
Gispert (PSC). 

Més mformacióa 
www.segre.com 

Per Joan Gómez 

«Si vas de cara, la gent et dona suport» 
ALCALDE DE GOLM~S 

Després de ser alcalde de CiU durant dos 
mandats i un per Junts per Golmés, ara 
es presenta sota les sigles d'ERC. A què 
es deu el canvi? 
Junts no ens va donar suport en temes 
de modificacions puntuals del pla ur
banístic, vinculades al magatzem de 
Puleva. Pensem que per al municipi 
era el més correcte. No va ser fàcil, 
però quan veus que al llibre d'honor 
de l'ajuntament t'escriuen coses i des
prés no les compleixen, no et queda 
més remei. 
El tracten bé els seus nous companys 
de partit? 
Jo sempre he tingut bona relació amb 
tot el món. Amb la gent d'Esquerra 
sempre ha estat pròxima. 
Com s'ho han pres els seus antics com
panys de Junts? . 
Vaig ser noble i vaig parlar amb qui ha
via de parlar de Junts. Esclar que quan 
dius veritats, de vegades perds amics. 
Però al final, si vas de cara, la gent ho 
entén. L'àmbit convergent està molt 
minvat. Hi ha hagut moltes fractures 
i això ha estat perjudicial. Primer se'n 
va anar Unió, després va venir PDe
Cat, Junts, Impulsem ... la c~sa no va 
bé i es nota que no hi ha lideratge. I 
després de les eleccions, segur que hi 
haurà més fractures. 
I els veïns, com ho van veure? 
Algun a l'assabentar-se'n sí que es va 
espantar, però si expliques que és pel 
poble, pel futur del poble, la gent ho 
entén. 
Quins projectes té per al pròxim mandat 
si guanya les eleccions? 
Regularitzar el magatzem Puleva. 
És un motor econòmic no només per 
a Mollerussa, sinó per a tot el Pla. 

També tenim una subvenció de l'Es
tat de 773.000 euros per portar a ter
me una reforma integral de l'edifici 
consistorial. 
Ara que és a ERC, tornarem a veure la 
discoteca Big Ben oberta? 
Tant de bo. Però bo, el lleure a Golmés 
segueix. Durant la pandèmia vam tenir 

l'autocine i l'any passat el concert d'Els 
Catarres, que va ser brutal. 
El seu nom va sonar com a possible presi
dent del consell comarcal el passat man
dat. El tornarem a sentir ara? 
No crec. Llavors no tenia hores per 
a tot, entre la feina, el consistori, la 
família ... i continuo sense tenir-les. 
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